



## DECLARATION OF INTENT / DÉCLARATION D'INTENTION

WE / NOUS,

\_\_\_\_\_  
Name of Spouse / Nom de l'époux

hereby declare that we intend to enter into marriage which we acknowledge to be a union in faithful love, to the exclusion of all others on either side, for better or for worse, until we are separated by death.

We undertake to prepare ourselves for the exchange of vows at our wedding, recognizing that by this mutual exchange our union in marriage will be established.

We intend to strive thereafter to fulfill the purposes of marriage: the mutual fellowship, support, and comfort of one another, the procreation (if it may be) and the nurture of children, and the creation of a relationship in which sexuality may serve personal fulfillment in a community of faithful love.

\_\_\_\_\_  
Signature of Spouse / Signature de l'époux

\_\_\_\_\_  
Date

\_\_\_\_\_  
Name of Spouse / Nom de l'époux

attestons par les présentes que nous avons l'intention de nous unir dans le mariage qui est une union d'amour fidèle, exclusive de part et d'autre, pour le meilleur et pour le pire, jusqu'à ce que la mort nous sépare.

Nous nous engageons à nous préparer à l'échange des vœux pour notre mariage, lequel échange établira notre union dans le mariage.

Par la suite, nous nous efforcerons d'atteindre le but du mariage: l'amitié, le soutien et le réconfort mutuels, la procréation (si elle est possible) et l'éducation des enfants, et l'établissement d'une relation dans laquelle la sexualité peut mener à l'accomplissement personnel dans une communauté d'amour fidèle.

\_\_\_\_\_  
Signature of Spouse / Signature de l'époux

\_\_\_\_\_  
Signature of Priest / Signature du prêtre